

רליפס

היבואן ובעל הרישום:

לפידות מדיקל ייבוא ושיווק בע"מ
השיטה 8, ת.ד. 3552
פארק התעשייה קיסריה, 3088900
שירות לקוחות: 33-90-1700

מאושר על ידי משרד הבריאות,
היחידה לציוד רפואי.
מספר רישום: 4350575
מיוצר בצרפת



רליביס

דواعי الاستخدام: רליביס מخصص للمساعدة في علاج قرح الشفاه (قرح البرد).

التقديم: أنبوب بلاستيكي واحد سعة 6 مل.

التركيب:

Glycerol (74.56%), Honey, Aqua, Herpcynadol (Plant Extracts of Vitis vinifera, Camellia sinensis & Sambucus nigra), Xanthan gum.

طريقة العمل: رليبيس محلول لزج مفرط التوتر يساعد على علاج قرح الشفاه (قرح البرد). عند وضعه على الإصابة، يشكل رليبيس طبقة نشطة إسوموزيا تجذب بشكل ميكانيكي السائل منخفض التوتر الموجود تحت السطح المصاب. هذا التدفق القوي للسائل إلى الخارج يطهر الإصابة من كل الملوثات الصغيرة الموجودة داخلها (الخلايا الميتة، بقايا الخلايا، الحبيبات البكتيرية والفيروسية، حبيبات التراب...) ويخلق بيئة أفضل للتعافي. يكون رليبيس أيضًا طبقة حماية تحافظ على رطوبة الإصابة، وتمنع التهيج وتمنع التعرض لعوامل الانتهاك الخارجية. ويعمل التقليل من التلوث الميكروبي وتنظيف الإصابة وترطيب السطح المصاب على تخفيف الألم والتهيج والتسريع بعملية الشفاء.

التوجيهات: للاستخدام الموضعي فقط.

انزع غطاء الأنبوب وضع 3 إلى 4 قطرات من رليبيس مباشرة على المنطقة المصابة في الشفاه 3 إلى 4 مرات في اليوم حتى التعافي التام. أغلق الأنبوب بعد كل استخدام.

التدابير الوقائية: اغسل اليدين قبل الاستخدام. هذا المنتج هو للاستخدام الموضعي فقط وينبغي عدم ابتلاعه. لا تلامس رأس الأنبوب مع المنطقة المصابة أثناء الوضع. لا تستخدم رليبيس إذا كانت لديك حساسية من أي من المكونات المستخدمة لتحضير هذا المنتج أو إذا كنت تستخدم بالفعل أي علاج لقرح الشفاه أو إذا استمرت الأعراض. نوصيك باستشارة طبيبك إذا لم تشهد تحسناً خلال 7 أيام من استخدام رليبيس. احفظه بعيداً عن متناول الأطفال. احفظه في درجة حرارة الغرفة. لا تستخدم المنتج إذا كان الأنبوب تالفاً، أو بعد تاريخ انتهاء الصلاحية أو بعد أكثر من 30 يوماً من فتح الأنبوب.

الآثار الجانبية: ليس لرليبيس آثار جانبية معروفة وهو ليس خطيراً في حال ابتلاعه.

תיאור:

רליפס מסייע בטיפול בפצעים בשפתיים (פצע קור).

תכולה: שפופרת פלסטיק בנפח 6 מ"ל.

הרכב:

Glycerol (74.56%), Honey, Aqua, Herpcynadol (Plant Extracts of Vitis vinifera, Camellia sinensis & Sambucus nigra), Xanthan gum.

דרך פעולה: רליפס הינה תמיסה היפרטונית צמיגית המסייעת בטיפול בפצעים בשפתיים (פצע קור). לאחר מריחה על הפצע, רליפס מייצרת שכבה פעילה אוסמוטית ומושכת באופן מכאני נוזל היפוטוני המצוי מתחת לפני השטח של הפצע. זרימה חזקה זו של נוזל כלפי חוץ מנקה את הפצע מכל המזהמים הקטנים המצויים בתוכו (לרבות תאים מתים, פטריות תאית, חלקיקים חידקיים ונגיפים, חלקיקי אבק...) ומייצרת בסיס המסייע להחלמה. בנוסף, המעטה מגן על הפצע מפני יובש, גירוי וזיהומים חיציניים. הפחתת הזיהום המיקרוביולוגי, ניקיון ולחות השטח הפצוע מפחיתים כאב וגירוי ומאיצים את תהליך ההחלמה.

הוראות שימוש:

לשימוש מקומי בלבד. יש להסיר את פקק השפופרת ולמרוח 3-4 טיפות של רליפס ישירות על גבי הפצע בשפה, 3-4 פעמים ביום, עד להחלמה מלאה. יש לסגור את השפופרת לאחר כל שימוש.

אמצעי זהירות:

יש לרוחץ את הידיים בטרם השימוש. מוצר זה הוא לשימוש מקומי בלבד ואין לבלוע אותו. אין לגעת בפצע עם קצה השפופרת במהלך המריחה. אין להשתמש ברליפס אם אתם רגישים או אלרגיים לרכיב כלשהו מן הרכיבים שנעשה בהם שימוש בהכנת מוצר זה, אם אתם כבר עוברים טיפול בפצעים בשפה, או אם התסמינים ממשיכים להופיע. מומלץ להיוועץ ברופא אם אינכם רואים כל שיפור בתוך 7 ימים של שימוש ברליפס. יש להרחיק מהישג ידם של ילדים. יש לשמור בטמפרטורות החדר. אין להשתמש במוצר אם השפופרת ניזוקה, לאחר תאריך התפוגה או יותר מ-30 ימים לאחר פתיחת השפופרת.

תופעות לוואי:

לרליפס אין תופעות לוואי. ובלעזתו אינה מסוכנת. רליפס ניתן לשימוש בילדים מגיל 3, ובנשים הרות או מיניקות.

היצרן:

ויטרוביו
אזור התעשייה לאזור
איסואר 63500
צרפת

HPORV60616

Relips

INDICATION:

RELIPS™ is for the aid in the treatment of lip sores (cold sores).

PRESENTATION:

1 plastic tube of 6 ml

COMPOSITION: Glycerol (74.56%), Honey, Aqua, Herculynadol (Plant Extracts of Vitis vinifera, Camellia sinensis & Sambucus nigra), Xanthan gum.

MODE OF ACTION: RELIPS is a viscous, osmotically active hypertonic solution for the aid in the treatment of lip sores (cold sores). When applied onto the lip sore, RELIPS forms a film over the lesion and mechanically attracts hypotonic fluid present below the injured surface. This strong outward flow of liquid cleans the injury of all the small contaminants present inside (dead cells, cell debris, bacterial and virus particles, dust particles,...) and creates a favorable environment for healing. The film also protects the injury against dryness, irritation and external aggressions. Reduction in microbial contamination, cleaning of the injury, and hydration of the injured surface reduce pain and irritation, and accelerate the healing process.

DIRECTIONS: For topical use only. Remove the tip of the tube and apply 3 to 4 drops of RELIPS directly onto the labial lesion 3 to 4 times a day until complete healing. Close the tube after each use.

PRECAUTIONS: Wash hands before use. This product is for topical use only and should not be swallowed. Do not touch the lesion with the tip of the tube during application. Do not use RELIPS™ if you are sensitive or allergic to any of the ingredients used to prepare this product, if you already are under lip sores treatment, or if the symptoms

يمكن استخدام ريليبس للأطفال الأكبر من سن 3 سنوات وللبيدات الحوامل أو المرضعات.
HPORV60616

المصنّع

فيتروبيو

زاك دي لافور

إيسوار 63500

فرنسا

المستورد وحامل التسجيل:

لابيدوت ميديكال للاستيراد والتسويق المحدودة

8 شارع هاشيتا، ص.ب. 3552

المنطقة الصناعية في قيساريا، 3088900

خدمة العملاء: 1700-70-90-33

معتمد من وزارة الصحة، وحدة المععدات الطبية. رقم

التسجيل: 4350575

صنع في فرنسا



>>>

persist. We recommend consulting your doctor if you see no improvement within 7 days of use of RELIPS™. Keep out of reach of children. Keep at room temperature. Do not use the product if the tube is damaged, after the expiry date or more than 30 days after opening the tube.

SIDE EFFECTS: RELIPS™ has no known side effects and is not dangerous if swallowed. RELIPS™ can be used by children above the age of 3, and pregnant or lactating women.
HPORV60616

MANUFACTURER:

VITRO-BIO

ZAC de Lavaur,

63500 ISSOIRE, France

Importer and registration holder:

Lapidot Medical Import and Marketing Ltd.

8 Hashita PO Box 3552,

Caesarea Industrial Park, 3088900

Customer Service: 1700-70-90-33

Approved by the Ministry of Health,
Medical devices Unit.

Registration No.:4350575

MADE in FRANCE

